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Horváthné Éva: MAGASABB RENDŰ HIT 
Bor Ferenc: HOZZÁÁLLÁS A PROBLÉMÁKHOZ 

KSZE Ságvár, 2023. 07. 22-i élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

 
Drága mennyei Atyám, a Te szereteted mindennél többet ér. A Te szereteted a szívünkben 

van, mert Te vagy maga a szeretet. Téged befogadtunk, Uram, a Te szeretetedet, amely 
örökké bennünk marad. Velünk van, és velünk megy mindenhova ez a szeretet, és kiárad 
rajtunk keresztül mások felé, és megérinti a világot, az embereket, és meglátják azt, hogy mi a 
Te gyermekeid vagyunk, Atyám. Köszönöm ezt. Köszönjük a Szent Szellem segítségével 
ezeket, hogy működtetni tudjuk a hitünket, a szeretetedet Uram. Köszönjük ezt, hogy 
megtanulhatjuk Tőled, és megtanulhatunk a Te akaratodban járni. Köszönjük, Uram, hogy ezt 
az életet választottuk, és ezen az úton járunk, és nem inogunk meg se jobbra, se balra. A Te 
győzelmedben fogunk járni, Uram, mert mindig Terád tekintünk. A Te vezetésed által 
indulunk el ezen az úton, és a Te akaratodban végezzük is be ezt az utat, Atyám. Köszönjük 
Neked, hogy ilyen szívet teremtettél nekünk. Köszönjük, hogy hit van a szívünkben. 
Köszönjük, mennyei Atyám, hogy ezzel a magasabb rendű hittel rendelkezünk. Köszönjük, 
hogy egy ellenünk készült fegyver sem lesz jószerencsés, és minden nyelvet, mely ellenünk 
perbe száll, kárhoztatunk, a Jézus nevében. Mert hiszünk Benned, Uram. És ami a Te Igédben 
meg van írva, az igazság, és ez mindenre kihat, a Jézus nevében. Isten Igéje élő és ható, és 
levágja a rossz dolgokat az életünkről. A testünkről minden tünetet levág, a helyzeteinkben 
levágja az ellenség gonosz terveit, a Jézus nevében. Köszönjük ezt Neked, mennyei Atyám, 
hogy ezzel rendelkezünk, hogy Jézus nevét használhatjuk az ellenség felett. Köszönjük, hogy 
Te vagy az Úr mindenek felett az életünkben. Te vagy a legmagasabb ponton az életünkben, 
Atyám! Köszönjük ezt, Jézus nevében. Köszönjük, hogy Jézus megváltott minket a betegség 
átkától, a szegénység átkától, és a szellemi halál átkától. Ezért mi tisztán, igazként állhatunk 
Előtted és mindent legyőzve menetelünk előre, Atyám, a Jézus drága szent nevében. 
Köszönjük mennyei Atyám, hogy meghallgatod az imáinkat és megválaszolod. Atyám, egy 
áldást mondok a drága testvéreimre, akik jelen vannak, és akik hallgatnak minket az 
interneten, a Jézus nevében. Köszönöm az ő életüket. Köszönöm a családjukat. Köszönöm az 
ő szívüket, az ideszánt idejüket, a Jézus nevében, hogy hallgatják a Te üzenetedet, Atyám. 
Köszönöm, hogy nyitott a szívük, halló fülük és látó szemük van, szellemi látó szemük, 
szellemi halló fülük van a Te Igéd befogadására. Köszönjük, mennyei Atyám, hogy a mai 
napon is az üzenetedet a Szent Szellem irányításával adom át, és a Szent Szellem adja a 
szavakat a számba, a Jézus nevében. Köszönjük, Atyám, hogy ez eljut a szívekig, megérinti a 
szíveket, és gyökeret fog verni, és hatalmasan növekszik. Megértéséket, kijelentéseket kapunk 
a Te Igédből, mennyei Atyám, a Jézus drága szent nevében. Köszönjük, hogy minden napon 
megújul a mi testünk a drága Szent Szellem által, aki bennünk lakik, aki feltámasztotta Jézust 
is a halálból. Köszönjük, hogy a Te drága életedet élhetjük ezen a földön, a Jézus drága szent 
nevében. Ámen! A zsebkendőkre tesszük a kezeinket, a Jézus nevében. Köszönjük, Atyám, 
hogy az itt eltárolódott kenet által, ha ezeket a zsebkendőket a beteg testekre tesszük, ott meg-
szűnnek a betegségek, a Jézus nevében. Mert a gyógyító keneted kiárad, a szabadító keneted 
kiárad, a Jézus nevében, Gyógyulások, szabadulások történnek az Ige megcselekedése által, a 
Jézus nevében. Ámen! Halleluja! Dicsőség az Úrnak!  

Mondjátok: Áldott vagyok az Úr Jézus Krisztusban! Ámen! Halleluja! Dicsőség az Úrnak! 
Dicsérjük az Urat! Köszöntelek benneteket ezen a szép nyári napon. Most egy kicsit enyhébb 
az idő, nincs az a nagy hőség. Dicsőség az Úrnak, egy kicsit jár a szél, és kellemesebb is a mai 
napunk, a Jézus nevében. A mai napon a „magasabb rendű hitről” fogtok hallani, példával 
alátámasztva. Köszönjük az Úrnak, hogy mindig mutat nekünk valami nagyon jó üzenetet, 
amit át tudunk nektek adni. A múltkori tanításnak a folytatása ez, és ezzel be is fejezem ezt a 
témakört. Tehát két részre osztottuk. Köszönjük az Úrnak, hogy nagyon jó gondolatokat mutat 
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nekünk mindig. Az első Igénk a Zsidó 11,1. ami bemutatja a hit fogalmát. Először a miénkből 
olvasom fel, majd az Egyszerű fordításból.  

Zsidó 11,1. 
1. A hit pedig a reménylett dolgoknak valósága, a nem látott dolgokról való meggyő-

ződés, és azoknak bizonyítéka. 
Zsidó 11,1. Egyszerű fordítás 
1. Hinni pedig azt jelenti, hogy bizonyosak vagyunk abban, amit remélünk. Aki hisz 

valamiben, az meg van győződve arról, hogy az a dolog valóságosan létezik, annak elle-
nére, hogy nem látja. 

Ez nagyon szépen leírja, ez az Egyszerű fordítás, érthetően. Hiszem, hogy gyökeret ver ez 
a szívünkben, és alkalmazni is fogjuk ezt az Igét. Tehát, amikor isteni hitben jársz, akkor Isten 
Igéje alapján teszel megvallást, és meg vagy győződve arról, hogy az a valóságba fog jönni. 
Ez az a hit, ami meglevőnek tekinti a még nem láthatót. Ezt olvastuk a múltkor is, ezt az Igét 
a Róma 4,17-ben, de most is olvassuk el, ami ezt alátámasztja.  

Róma 4,17. 
17. Amint meg van írva, hogy: sok nép atyjává tettelek téged. Az előtt az Isten előtt, 

akiben hitt, aki a holtakat megeleveníti, és azokat, amelyek nincsenek, előszólítja mint 
meglevőket. 

Tehát az isteni hit előszólítja a nem létezőket, mint meglévőket. Isten hite teremtő hit. Ő a 
szavával szólította a valóságba a világmindenséget. Nézzük meg az Írás első lapján, az 
1Mózes-ben. 

1Mózes 1,3–5.  
3. És monda Isten: Legyen világosság: és lett világosság. 
4. És látá Isten, hogy jó a világosság; és elválasztá Isten a világosságot a sötétségtől. 
5. És nevezé Isten a világosságot nappalnak, és a sötétséget nevezé éjszakának; és lett 

este, és lett reggel: első nap. 
Tehát Isten a teremtés legelső napján mondta azt, hogy legyen világosság. Ő a hit szemé-

vel már ekkor látta, hogy ez jó. Istennek először ki kellett mondania a hit szavát, és csak 
azután látta meg a világosságot. Folytatjuk az 1Mózes 1-ben a 14-es verstől a 18-as versig.   

1Mózes 1,14–18. 
14. És monda Isten: Legyenek világító testek az ég boltozatán, hogy elválasszák a 

nappalt az éjszakától, és legyenek jelek, és meghatározói ünnepeknek, napoknak és 
esztendőknek. 

15. És legyenek ezek világító testek az ég mennyezetén, hogy világítsanak a földre. És 
úgy lett. 

16. Teremté tehát Isten a két nagy világító testet: a nagyobbik világító testet, hogy 
uralkodjék nappal, és a kisebbik világító testet, hogy uralkodjék éjjel; és a csillagokat. 

17. És helyezteté Isten azokat az ég mennyezetére, hogy világítsanak a földre; 
18. És hogy uralkodjanak a nappalon és az éjszakán, és elválasszák a világosságot a 

sötétségtől. És látá Isten, hogy jó. 
Tehát előzőleg a 3-tól 5-ig azt olvastuk, hogy Isten az első napon azt mondta, hogy legyen 

világosság. És ebben az Ige részben olvassuk, hogy csak a negyedik napon jöttek létre az 
égitestek, a Nap, a Hold, és a csillagok. Tehát Isten már azelőtt előszólította a világosságot, 
mielőtt lettek volna égitestek. Ő ezt a kimondott hitével teremtette meg. Tehát Istennek nem 
kellett hozzá semmi látható és kézzel fogható anyag, amiből dolgozhat. Ő a láthatatlanból 
előszólította a láthatót. Tehát nem kellett Neki hozzá semmi látható és kézzel fogható anyag. 
Ő szólt, és meglett. A Zsidó 11,3. azt mondja nekünk: 

 Zsidó 11,3. 
3. Hit által értjük meg, hogy a világ Isten Igéje (Rhema) által teremtetett, hogy ami 

látható, a láthatatlanból állott elő. 
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Tehát Isten szólt, és meglett. Isten nekünk ugyanezt a hitet adta, és mi is ugyanígy 
szólhatunk. A 2Korinthus 4,13-hoz lapozzunk.  

2Korinthus 4,13. 
13. Mivel pedig a hitnek bennünk is ugyanaz a szelleme van, amint meg van írva: 

Hittem, és azért szóltam; hiszünk mi is, és azért szólunk; 
Tehát az isteni hit által, ami benned van, előszólíthatod mindazt, amire szükséged van az 

életedben, vagy a helyzetedben. Ez akkor fog működni, ha nem az öt fizikai érzékszervedre 
hagyatkozol. Mert hogyha fizikai hitben jársz, akkor azzal korlátozod Istent, akkor nem tudsz 
isteni hitben járni. Ha a gyógyulásodért imádkozol, és még nem tapasztalod a gyógyulás jelét, 
akkor a hitedet mindenképpen Isten Igéjére alapozd. Ez nagyon fontos, hogy mindig Isten 
Igéjére kell alapozni a hitedet. Valld meg azt, hogy Jézus sebei által meggyógyultam, mert 
Isten Igéje ezt mondja. Nézzük meg ehhez az 1Péter 2,24-et, ezt ismeri mindenki, ezt az Igét. 
De nem csak kimondjuk, hanem mélyedjünk el benne, és higgyük el, hogy ami abban meg 
van írva, az úgy van.  

1Péter 2,24. 
24. Aki a mi bűneinket maga vitte fel testében a fára, hogy a bűnöknek meghalván, 

az igazságnak éljünk: Akinek sebeivel gyógyultatok meg. 
Tehát, ha ezen az igazságon hitben megállsz, akkor a gyógyulás valóságot fog ölteni a 

testedben. Ha még nem érzed, vagy nem látod a gyógyulást, akkor se csüggedj el, hanem tarts 
ki hitben. Tehát nem mindig azonnal történik meg, mert a gyógyulás, az lehet azonnali, meg 
lehet fokozatos is. Ha a körülmények helyreállításáért imádkozol, és a láthatók ellenére 
kitartasz, és továbbra is az isteni hitben jársz, akkor a Jézus nevében parancsolhatsz a 
helyzetnek, hogy az változzon meg. Fontos, hogy isteni hitben járjunk, és ne a körülményekre 
tekintsünk. Bennünk, mibennünk, mint újjászületett hívőkben Isten Fiának a hite van. (Erről 
tanítottam az elmúlt alakalommal.) Most egy másik fordításból olvasom fel. A múltkor a King 
James-ből olvastuk, de most a Szent István Társulat fordításában olvasom fel.  

Galata 2,20. Szent István Társulati Biblia 
Élek, de már nem én, hanem Krisztus él énbennem. Minthogy azonban most még 

testben élek Isten FiáNAK hitében élek, aki szeretet engem és feláldozta magát értem.  
Ez az Ige nem csak Pál apostolhoz szól, ez nekünk is szól, ezt mi is mondhatjuk. Tehát az 

Isten FiáNAK a hitében élek. Mit mond még itt az Ige? Hogy Jézus feláldozta magát értem. 
Tehát értem, és helyettem ment a keresztre. Ha azt mondja, hogy feláldozta magát, és a 
keresztre ment, akkor az Isten igazsága igaz. Tehát Isten Igéje igaz, ami meg van írva. Ezt 
próbáljátok a szívetekbe beleplántálni. Sokan mondják azt, hogy hogyha ugyanaz a hit van 
bennem, mint Jézusban, akkor miért nem terem gyümölcsöket? Miért nem hoz eredményeket? 
De a hited akkor lesz eredményes, ha felszabadítod. Amit a szavaiddal, vagy a cselekedeteid-
del tehetsz meg. Nagyon jól ismerjük a vérfolyásos asszony történetét. Mit tett ez a vér-
folyásos asszony? Kimondta a gyógyulásba vetett hitét! Először is kimondta, majd megcse-
lekedte. Mert addig ment, amíg meg nem kapta, meg nem történt. Benned lehet Isten hite és 
az Ő ereje, de amikor nem működteted azt, arra a Biblia azt mondja a Jakab levélben, hogy a 
hit cselekedetek nélkül halott.  

Jakab 2,26. 
26. Mert amiképpen a test halott szellem nélkül, akképpen a hit is halott cselekedetek 

nélkül. 
Tehát, ha a testben nincs a Szellem, akkor nem él a test. Ha a hitet nem cselekedjük meg, 

akkor nem lesz eredménye. Nagyon fontos erre fókuszálni. Nézzük meg, hogy mi a különbség 
a fizikai hit és a szellemi hit között, vagyis az isteni hit között. Hozok nektek két példát, 
amelynek alapján meg fogjátok érteni, hogy Jézus miért mondta például a tanítványoknak, 
hogy „kicsiny hitűek”, vagy például miért mondta a századosnak, hogy „nem láttam még ily 
nagy hitet”. Tehát elcsodálkozott azon a hiten. Az egyik példa a hitetlen Tamás esete. A János 
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20-hoz lapozzunk, és ott fogjuk ezt az Igét elemezni. A János 20-ban van megírva Tamásnak 
a hitetlensége. Miután Jézus feltámadt a halálból, megjelent a tanítványoknak, akik Tamás 
kivételével mindannyian hittek Benne.  

János 20,24–25. 
24. Tamás pedig, egy a tizenkettő közül, akit Kettősnek hívtak, nem volt ővelük, 

amikor eljött Jézus. 
25. Mondának azért néki a többi tanítványok: Láttuk az Urat. Ő pedig monda nékik: 

Ha nem látom az Ő kezein a szegek helyeit, és be nem bocsátom ujjaimat a szegek 
helyébe, és az én kezemet be nem bocsátom az Ő oldalába, semmiképpen el nem hiszem. 

Tehát ez a hitetlen Tamás, aki ezt mondta, nem hitt a láthatatlanban. Tehát itt a fizikai hit-
re látunk egy példát, ami az öt érzékszerven alapszik. Ugye tudjuk, hogy mi az öt érzékszerv: 
a látás, a halás, szaglás, ízlelés, és tapintás. Ez az öt érzékszerv, ez a fizikai érzékszerv. Tehát 
Tamás kijelentette azt, ami az Egyszerű fordításban így szól a 25-ös versben, hogy: 

János 20,25/b. Egyszerű fordítás 
25/b. „Csak akkor hiszem, ha a saját szememmel látom és megérintem Jézus kezén a 

szögek helyét, és ha a kezem az oldalába teszem!” 
Ugye nagyon sokan vagyunk, akik igazából mindannyian az érzékszerven alapuló hit 

alapján nőttünk fel. Amikor hirdetjük Isten Igéjét, amikor Istenről beszélünk, nagyon sokszor 
halljuk azt vissza, odavágják az emberek, hogy mutasd meg nekünk azt az Istent, mert 
hiszem, ha látom. Tehát mindig ezzel jönnek az emberek. Sokszor mi is azt mondjuk, hogyha 
nem látom a szememmel, ha nem foghatom meg a kezemmel, az öt érzékszervemmel nem 
érzem, akkor nem hiszem el. Vagyunk mi is így, még ma is. Miért nem hisszük el a nem 
látható szellemi dolgokat? Azért, mert a szellemi dolgokat soha nem tudtuk fizikailag meg-
tapasztalni, megfogni, vagy érezni. A szellemi dolgokat nem tudod megfogni. Ezt a szélhez 
tudom hasonlítani, mert a szelet sem tudod megfogni. Csak látod a jeleit, hogy mint fújja a 
levelet, és az mozog, vagy a függönyt. Tehát Tamásnak is ilyen hite volt. Tamás a fizikai 
hitben járt, az érzékszervi hitben. A 27-28-as Igével folytatom, ahol azt mondja Isten Igéje: 

János 20,27–28.  
27. Azután monda Tamásnak: Hozd ide a te ujjadat és nézd meg az én kezeimet; és 

hozd ide a te kezedet, és bocsássad az én oldalamba: és ne légy hitetlen, hanem hívő. 
28. És felele Tamás és monda néki: Én Uram, és én Istenem! 
Tehát Jézus odahívta magához Tamást, hogy nézze meg, és tapintsa meg a sebeit. Tamás 

ezután pedig már hitt. Azt mondta: Én Uram, én Istenem! De hogyan hitt Tamás, milyen 
módon? Fizikai síkon, érzékszervi úton hitt.  

János 20,29/a. 
29/a. Monda néki Jézus: Mivelhogy láttál engem, Tamás, hittél: 
János 20,29/a. Egyszerű fordítás 
29/a. Jézus ezt kérdezte tőle: „Azért hiszel, mert látsz engem?  
Itt látható, hogy érzékszervi úton történik ez a hit, tehát fizikai hit. Mivel Tamás látta, és 

megtapintotta Jézus sebeit, ezért ő az érzékszervi ismeret alapján hitt.  
János 20,29/b.  
29/b. Áldottak, akik nem látnak és hisznek!  
János 20,29/b. Egyszerű fordítás 
29/b. Boldogok és áldottak, akik bár nem látnak engem, mégis hisznek bennem! 
Tehát Jézus nagyobb áldást mondott azokra, akik nem a láthatókra, hanem a láthatat-

lanokra tekintenek. Ezt azokra mondta, akiknek a hite nem az érzékszerveiken alapszik, 
hanem Isten Igéjén. Most nézzük meg a Máté 8-as fejezetében azt a magasabb rendű hitet, 
amely Isten Igéjén alapszik. A Máté 8-as fejezetéhez lapozzunk, ez nagyon jól bemutatja 
nekünk az isteni hit működését, ami magasabb rendű.  

Máté 8,5–10. 
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5. Mikor pedig beméne Jézus Kapernaumba, egy százados ment hozzá, kérvén Őt, 
6. És ezt mondván: Uram, az én szolgám otthon gutaütötten fekszik, és nagy kínokat 

szenved. 
7. És monda néki Jézus: Elmegyek, és meggyógyítom őt. 
8. És felelvén a százados, monda: Uram, nem vagyok méltó, hogy az én hajlékomba 

jöjj; hanem csak szólj egy szót, és meggyógyul az én szolgám. 
9. Mert én is hatalmasság alá vetett ember vagyok, és vannak alattam vitézek; és 

mondom egyiknek: Eredj el, és elmegy; és a másiknak: Jöszte, és eljön; és az én szol-
gámnak: Tedd ezt, és megteszi. 

10. Jézus pedig, amikor ezt hallá, elcsodálkozék, és monda az Őt követőknek: Bizony 
mondom néktek, még az Izraelben sem találtam ilyen nagy hitet. 

Tehát olyan hitet látunk itt, amin Jézus is elcsodálkozott. Mert senkiben sem talált ekkora 
hitet, mint a századosban. Mi különböztette meg ezt a hitet Tamás hitétől? Az, hogy Tamás 
azt mondta, ha nem látom, ha nem érzékelem az érzékszerveimmel, akkor nem hiszem el. A 
százados viszont azt mondta Jézusnak, hogy nem kell látnom azt, hogy elmész a szolgámhoz, 
és megérinted őt. Nekem elég a Te szavad. A szavaknál is tudni kell, hogy amikor szólunk, 
ami szó kijön a szádon, azt nem látod, azt csak hallod. A száj látható dolog. Tehát az érzék-
szerveket látod, de a hangot, a leheletet nem látod, mert láthatatlan. Azt mondta, hogy nekem 
elég a Te szavad. A százados ezzel azt mondta, hogy elismerem, hogy az Isten Igéje 
számomra a legfelsőbb hatalom. Ez a hit kizárólag az Isten Igéjén alapult, és nem az öt 
érzékszerven. Azt mondta Jézus, hogy ez a legnagyobb hit, amit valaha látott. A 13-as Igével 
fejezi be itt, ebben van a végeredmény.  

Máté 8,13. 
13. És monda Jézus a századosnak: Eredj el, és legyen néked a te hited szerint. És 

meggyógyult annak szolgája abban az órában. 
Tehát Istenben hitt ez a százados, a magasabb rendű hittel rendelkezett, és meg is volt a 

hitének az eredménye. Tehát, Isten a rendelkezésünkre bocsájtotta az Ő hitét. Nekünk viszont 
meg kell tanulnunk ezt a hitet működtetni úgy, ahogy a vérfolyásos asszony, vagy éppen ez a  
százados, vagy a kananeusi asszony. Az Ige legyen az életedben, mindenekfelett, mert az soha 
nem változik. Isten Igéje soha nem változik, és Isten erejét hordozza. Az Igében erő van. Az 
Ige szellem és élet. Élet van az Igében, erő van az Igében.  

János 6,63.  
63. A Szellem az, aki megelevenít, a test nem használ semmit: a beszédek, amelyeket 

én szólok néktek, Szellem és élet. 
Tehát Isten Igéjében élet van, erő van. Ezt nagyon tudni kell, és mélyen a szívünkbe kell 

vésni. Tehát engedjük meg, hogy Isten Igéje uralkodjon a helyzeteinken, a körülményeinken, 
és a testünk felett. Ugye olvastuk az 1Péter 2,24-ben, az Isten Igéjében, hogy „akinek 
sebeiben gyógyultatok meg”. Erő van benne, és élet van benne. Ha az Ige azt mondja, hogy 
Jézus sebeivel meggyógyultál, akkor hidd el, valld meg, és cselekedj annak alapján. Ha az Ige 
azt mondja, hogy minden szükségedet betöltöm az Úr Jézus Krisztusban, akkor az igaz, akkor 
cselekedj annak alapján. A Kolosse 1,13. azt írja, hogy általmentél a sötétségből a világosság 
országába. Isten Igéje igaz. Ha ezt mondja Isten Igéje, akkor hidd el! Ne akkor valld meg az 
Igét, amikor már meggyógyultál, hanem akkor, amikor még tüneteid vannak. Mert Isten Igéje 
azt mondja, hogy Ő meg tudja változtatni. Sőt, mondok nektek olyat, hogy már előtte, mielőtt 
beteg lennél, megvallhatod Isten Igéjét, hogy ne légy beteg. Mert amikor mondják a tévében, 
hogy most ez a járvány van, ez a betegség, már megalapozhatod, hogy téged az nem fog 
érinteni. Nagyon fontosak a megvallásaink, Isten Igéjének a kimondása. Mert Isten szavát 
mondod ki az életedre vonatkozóan. Ha így cselekszel, akkor elkezdesz növekedni a gyógyu-
lás megértésében, vagy bármi más területen, és azt fogod látni, hogy a gyógyulásodért már 
nem kell sokáig várni. Mert ha folyamatosan megvallod, az gyökeret ver a szívedben, és a 
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gondolataidban mindig az lesz. Mindig az lesz a gondolataidban. Sokan azt mondják, hogy 
gyógyultnak kell mondani magad, akkor is, ha a látszat nem ezt mutatja. Ezt meg is teheted, 
gyógyultnak mondhatod magad. Azt mondják, hogy meggyógyultam, de vannak, akik a 
szívükben ezt még nem hiszik. Mert ilyenkor nem az Isten Igéjét teszik az első helyre, hanem 
saját erőből próbálkoznak. Saját erőből, az érzékszerveik által próbálkoznak. Saját erőből 
mondják. Tehát mondogathatod, és jó is, ha mondogatod, de ha a szívedben még nem érett 
meg, akkor csak erőlködésből mondod. Tehát ennek meg kell gyökerezni a szívedben, és fog 
eredményt hozni, higgyétek el. Ezek mindvégig csak a testükre figyelnek, és leveszik a 
tekintetüket a kereszten bevégzett munkáról. A kereszten bevégzett munkában, azt mondja 
Isten, és az Ő Igéje, hogy az Ő sebeivel meggyógyultatok. Tehát Jézus a sebeivel meggyógyí-
tott minket. Tehát abban van a mi gyógyulásunk. Akkor az igaz! De mi mégis mit teszünk? 
Ránézünk a testünkre, és látjuk azt, vagy érezzük, hogy ott még mindig fáj, vagy ott még 
mindig elváltozás van. S akkor rögtön levették Isten Igéjéről a tekintetüket, és arra figyelnek, 
hogy ez még mindig nem jött valóságba. Nekünk akkor is Isten Igéjére kell tekinteni, és akkor 
is azt kell vallani, hogy az Ő sebeivel meggyógyultunk, és olyan egészségesek vagyunk, 
ahogy Isten megteremtett minket a kezdetekben már. Tehát leveszik a tekintetüket az Igéről, 
és azt kérdezgetik, hogy vajon működni fog ez a gyógyulás számomra? Ez továbbra is 
érzékszervi tudáson alapuló hit. Lehet, hogy helyes a megvallásod arra a helyzetre, vagy arra 
a betegségre, de a szívedben még nem hiszed el, mert nincs kijelentésed róla. Ezért kell Isten 
Igéjével foglalkoznod mélyen a szívedben, táplálni, elmélyedni, elgondolkodni rajta, hogy az 
gyökeret verjen, és kijelentést kapjál róla. S amikor kijelentést kapsz a természetfeletti 
gyógyulásról, akkor nem kell tovább küzdened a betegséggel. Akkor egy nagy levegőt veszel, 
és szabad vagy, Jézus nevében. Nem biztos, hogy azonnal meg fog valósulni a gyógyulás, 
vagy a helyzetnek a helyreállítása, mert az ördög nem alszik, az mindig itt van, és minden 
eszközével akadályozni próbál – mert csak próbálkozik az ördög – abban, hogy ne érd el a 
célodat, ne légy győztes. De ki kell tartanod, és ha kitartasz, és nem inogsz meg, akkor te 
fogsz győztesen kijönni. Meg fogod látni Isten csodatévő erejét, a gyógyulást, a választ az 
imáidra, ha ebben az isteni hitben jársz, ami az Isten Igéjén alapul, az Isten igazsága. Sokan 
ismerik Isten Igéjét, csak azt nem látják meg, hogy az Ige a válasz a problémáikra. Tehát 
sokan ismerik Isten Igéjét, csak nem látják meg azt, hogy az Istennek az Igéje a válasz a 
problémáikra. Hogy azzal kell foglalkozni, azt a pirulát kell bevenni. Isten Igéje orvosság, azt 
kell nekünk bevenni. Ehhez megkeressük a Példabeszédek 4-ben az Igét, az csodálatos szépen 
leírja nekünk. A Példabeszédek 4,20-tól olvasom 23-ig. Ezt nagyon-nagyon őrizzétek a 
szívetekben, ezt a négy igesort!  

Példabeszédek 4,20–23. 
20. Fiam, az én szavaimra figyelmezz, az én beszédeimre hajtsad füledet. 
21. Ne távozzanak el a te szemeidtől, tartsd meg ezeket a te szívedben. 
22. Mert életük ezek azoknak, akik megnyerik, és egész testüknek egészség. 
23. Minden féltett dolognál jobban őrizd meg szívedet, mert abból indul ki minden 

élet. 
Ámen! Halleluja! Ez legyen a Rhema Igétek. Sokan arra várnak, hogy Isten tegyen 

valamit, de nem értik azt, hogy Isten már mindent megtett a megváltásban, és nekünk adta az 
Igéjét, hogy azt használjuk és cselekedjük meg. A megoldás a kezünkben van. Ezzel kapcso-
latban a mi feladatunk az, hogy az Ige szerint cselekedjünk. A hit szavával tudjuk működésbe 
hozni a megváltásban kapott áldásokat. Mit ír az Efézus 1,3.? Nézzük meg! Ez is egy nagyon 
jó Rhema Ige lehet a számotokra.  

Efézus 1,3. 
3. Áldott legyen az Isten, és a mi Urunknak, Jézus Krisztusnak Atyja, aki megáldott 

minket minden szellemi áldással a mennyekből a Krisztusban, 
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Halleluja! Ha most még nem érzed áldottnak magad, akkor is higgy abban, hogy Isten 
áldásai beteljesednek rajtad. Valljunk meg egy közös megvallást: Isten Igéje igaz, és 
beteljesedik az életemben! Áldott vagyok! Ámen! Tehát Isten neked adta a hitet, hogy 
használd azt úgy, hogy cselekedj az Ige szerint. Ez a legmagasabb szintű hit, amit a Máté 8-
ban a százados esetében olvastunk. Ez a hit nem a láthatókra, hanem a láthatatlanokra tekint, 
és aki így hisz, annak semmi sem lehetetlen. A Márk 9,23-ban írja az Ige, ezt a múltkor is 
megnéztük, de megnézzük még egyszer. Mert nagyon jó Isten Igéjét olvasni, és magunkba 
szívni.  

Márk 9,23. 
23. Jézus pedig monda néki: Ha hiheted azt, minden lehetséges annak, aki hisz. 
1János 5,4. 
4. Mert mindaz, ami az Istentől született, legyőzi a világot; és az a győzedelem, amely 

legyőzte a világot, a mi hitünk. 
Tehát az isteni hit, ami a szívünkben van. Ez az isteni hit a legmagasabb szintű hit, amit 

megtanulhatunk működtetni. Ámen! Köszönöm, hogy meghallgattatok. Most átadom a szót 
Bor Ferenc pásztornak!  

 
Bor Ferenc: 
Szeretnék kapcsolódni az előbb elhangzott mélyenszántó tanításhoz. A hozzáállás gondo-

latát kaptam. Nagyon fontos, hogy milyen a hozzáállásunk a dolgokhoz, Isten Igéjéhez, mert a 
hozzáállásunk meghatározza, hogy mire tekintünk, a láthatókra vagy a láthatatlanokra. A 
láthatók alatt a fizikai, látható és tapintható dolgokat értjük. A láthatatlan dolgok alatt pedig a 
szellemi dolgokat, amelyek kézzel nem foghatók, hanem csak a szívünkben a hitünk által 
tudjuk ezt megragadni. Például egy baba fogantatásához is tudnám hasonlítani ezt. Sok 
esetben az anyukának nincs még fizikai bizonyítéka arról, hogy már ott van a pocaklakó, 
hanem egy belső bizonyosság által tudja, és amikor elmegy vizsgálatra vagy egy tesztet 
készít, akkor kiderül, hogy igenis, ott a pocaklakó.  

Eszembe hozta az Úr, az Úr Jézusnak a születését, az sem fizikai módon történt, az is hit 
által, azaz szellemi síkon történt meg a fogantatás.  

Olvasunk egy Igét az Ésaiás 5,12-t: 
Ésaiás 5,12. 
12. És citera, lant, dob, síp és bor van lakodalmukban, de az Úrnak dolgát nem tekin-

tik meg, és nem látják kezeinek cselekedetét.  
Itt a versnek a második fele utal arra, hogy ők a láthatók szerint jártak, és nem szellem 

szerint. És olvassuk el még az Ésaiás 22,11-et, szintén ezzel kapcsolatos: 
Ésaiás 22.11. 
11. És árkot csináltok a két kőfal között a régi tó vizének; és nem tekintetek arra, aki 

ezt cselekvé, és aki régen elvégzé ezt, Őt nem látjátok! 
Ez is ugyanazt tartalmazza, hogy ők a fizikai, látható dolgok szerint jártak, és nem vették 

észre, hogy Isten ott van körülöttük, ott munkálkodik. Például a negyvenéves pusztai vándor-
lás során is, nem egyszer, figyelmen kívül hagyták Istennek a gondoskodását és ellátását. 
Akik a láthatók szerint járnak, azok szinte minden esetben, kudarcot vallanak. Nem tudják 
elérni a céljukat. Példának hozom a tíz kánaáni kémet. Ők olyan jelentést hoztak a népnek, 
hogy nem tudnak bemenni arra, az ígéret földjére, amit Isten nekik adott. Pedig tejjel és 
mézzel folyó föld, tehát egy nagyon gazdag föld volt az, bő terméssel, és ők nem is érték meg 
azt, hogy negyven év múlva bemenjenek arra földre, mert időközben meghaltak mindazok, 
akik a láthatók szerint jártak.  

A másik Ige az Ésaiás 17,7. 
Ésaiás 17,7. 
7. Ama napon Teremtőjére tekint az ember, és szemei Izrael Szentjére néznek; 
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Ez már arról szól, hogy szellemben járás. Szintén példákat mondok, hogy akik szellemben 
jártak, azok győzelemre jutottak.  

Hozom elsőként a két kémet: Józsué és Káleb, aki jó jelentéssel tért haza, és ők megérték 
azt a kort, hogy bemehessenek Kánaán földjére. De hozhatnám Jerikó esetét is, hogy nem 
fizikai erővel vették be a várat, hanem Isten természetfeletti terve szerint.  

Aztán Mózes esetében, nem egy olyan dolog történt, amikor Mózes mondhatta volna azt, 
hogy hát, én megállok itt a Vörös-tengernél, hát nem tudunk átmenni rajta. De ő arra tekintett, 
amit Isten mondott neki, és megcselekedte. Kinyújtotta a pálcáját és a tenger kettévált. De 
számtalan ilyen eset volt még, a pusztában a vízfakasztás vagy a fáraó előtti események, 
amikor ott voltak a varázslók, sorolhatnánk ezeket a történeteket.  

Olvassuk el a Róma 4,19-et! Itt Ábrahámról van szó, hogy milyen hite volt neki: 
Róma 4,19. 
19. És hitében erős lévén, nem tekintett az ő már elhalt testére, mintegy százesztendős 

lévén, sem Sárának elhalt méhére; 
Tehát nem a fizikai érzékszervek uralták, hanem Isten szava után ment és cselekedett. Nem 

vette figyelembe azt, hogy ő öreg, meg a felesége is öreg, és nekik már elvileg, nem lehetne 
gyermekük, teljes figyelmen kívül hagyta. Biztos, hogy a szeme előtt volt ez, mert mindenki 
tudatában van a saját állapotának, de nem engedte, hogy ez uralja őt. Ehhez kapcsolódik egy 
bizonyság: a Bibliaiskola egyik tanára, kapott egy kijelentést azzal kapcsolatban, hogyha 
Jézus sebeivel meggyógyult, akkor ő gyógyult, ha gyógyult, akkor egészséges, és ennek 
megfelelően ő egészséges emberként viselkedik. El kell jutni arra a pontra, hogy te mondd 
meg a testednek, hogy mi történjen vele, hogyan viselkedjen, milyen legyen az állapota. A 
korábbi tanításokban már elhangzott, hogy a szavainkat a sejtjeink, a testünk hallja és 
engedelmeskedik neki. 

Azt hiszem, hogy mindannyiunkkal előfordult az, hogy reggel úgy keltünk egy-egy 
esetben, hogy nem jól éreztük magunkat. Úgy éreztük, hogy nem tudunk bemenni dolgozni, 
magyarul, padlót fogtunk. Ennek a bibliatanárnak nagyon jó volt a hozzáállása, mert annak 
ellenére, hogy az egyik reggel pocsékul érezte magát, azt mondta, hogy „én megyek dolgozni, 
és a nap végére rendbe jövök. Nincs időm betegnek lenni.” Hogyha felveszed ezt az igei 
hozzáállást, akkor jön a helyreállítás. Ezt vehetjük egy alapelvnek és ráhúzhatjuk minden más 
körülményre. Ha valaki el akarja adni a pincéjét, el akarja adni az autóját vagy árulja a házát, 
akkor úgy kell viselkednie, mintha az már eladott lenne. Ez a hit cselekedete.  

Egy másik eset, szintén bibliaiskolai anyagból származik, hogy a tanár gyermekei 
meghűltek, lázasak lettek, és normál esetben a szülő, mit tesz? Ágyba fekteti a gyereket. De 
ők szintén az Ige szerint jártak el, mondván, hogy a gyerekek is Jézus sebeivel gyógyultak 
meg, ha meggyógyultak, akkor egészségesek, és nem ágyba fektették őket, hanem engedték, 
hogy játszanak, sőt, kimentek sétálni az utcára, és mire visszatértek, a gyerekek jobban voltak. 
Tehát ezek alapelvek, amelyek minden más esetre is ráhúzhatók.  

Még egy Igét olvassunk el, a Prédikátor 11,4-et: 
Prédikátor 11,4. 
4. Aki a szelet nézi, nem vet az; és aki sűrű fellegre néz, nem arat. 
Ez az ember, akiről itt most hallottunk, ő látásban jár és nem szellemben, a körülményekre 

tekint. A körülmények pedig bennünket lekorlátoznak. Muszáj túllépni azon, hogy a szellemi 
világba átlépjünk, mondhatom úgy is, hogy át kell lépni a hitvonalat vagy át kell lépni az 
idővonalat. Mind a kettő ugyanazt jelenti. Ha átlépjük az idővonalat, az azt jelenti, hogy nem 
a fizikai világban vagyunk, ahol idő van, hanem átlépünk a szellemi világba, ahol nincs idő. 
Ne úgy cselekedjünk, mint ahogy itt a Prédikátor könyvében olvastuk, hanem szellem szerint 
járjunk. Ajánlom mindenkinek, hogy vegyük be az Evangélium tablettát, mert annak ráadásul 
nincs is mellékhatása, annak nincs rossz mellékhatása, és működik.  

Legyetek áldottak! Ámen. 
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Horváthné Éva: 
Köszönjük szépen! Esetleg valaki, valamit kapott az Úrtól? 
 
Bor Ágnes: 
Három helyről szeretnék Igéket felolvasni, és utána ezekről szeretnék gondolatokat meg-

osztani veletek!  
Először a János evangélium 8. fejezetéből szeretnék Igét felolvasni! János 8,31–32: 
János 8,31–32.  
31. Monda azért Jézus a benne hívő zsidóknak: Ha ti megmaradtok az én beszé-

demben, bizonnyal az én tanítványaim vagytok; 
32. És megismeritek az igazságot, és az igazság szabaddá tesz titeket. 
A második Ige a Római levél 10. fejezetében található, Róma 10,17: 
Róma 10,17. 
17. Azért a hit hallásból van, a hallás pedig Isten Igéje (Rhema) által. 
A harmadik Igerész az 1János 5. fejezetében található, nézzük a 4. verstől: 
1János 5,4–5. 
4. Mert mindaz, ami az Istentől született, legyőzi a világot; és az a győzedelem, amely 

legyőzte a világot, a mi hitünk. 
5. Ki az, aki legyőzi a világot, ha nem az, aki hiszi, hogy Jézus az Isten Fia?! 
Hálát adunk az Úrnak az Ő Igéjéért, és hálát adunk az Úrnak azért is, mert lehetőségünk 

van tanulmányozni az Igét és lehetőségünk van arra, hogy egyre mélyebb megértést, kije-
lentést kapjunk az Ő Igéjéből. Az Ige megismerése nem azt jelenti, hogy elolvassuk az Igét és 
a szemeinkkel látjuk fizikailag, és a füleinkkel halljuk fizikailag, hanem arra vonatkozik, hogy 
egyre mélyebb kijelentést, megértést kapunk az Igéből, és így egyre mélyebb kapcsolatunk 
lesz az Igével. Egyre mélyebb személyes kapcsolatot tudunk kiépíteni Jézussal, és így kapunk 
még több megértést, még több kijelentést az Igéből. Itt a lényeg, az Ige mély ismerete, hogy a 
szellemünkben, a szívünkben, mély megértést, kijelentést kapjunk az Igéből. Ne csak a fizikai 
fülünkkel halljuk meg az Igét, hanem a szívünkkel is halljuk meg, és a szívünkkel is értsük 
meg. Ez a legfontosabb dolog, és így tudunk szellemi ismeretben, igei ismeretben növekedni, 
és még mélyebbre és mélyebbre kerülni. Az az Ige, amelyikről már megértést, kijelentést 
kaptunk a szívünk mélyén, az isteni fajta hitet terem a szívünkben, és az az isteni fajta hit 
tudja legyőzni a világot. A kijelentett Ige tudja legyőzni a világot, az az Ige, amit már elsajá-
títottunk, ami már meggyökerezett bennünk mélyen, amiről már mély kijelentést, mély 
ismeretet kaptunk. Ez az Ige tudja legyőzni a világi dolgokat bennünk, mert így tudunk 
figyelni, mert így tudunk összpontosítani az Igére, és így az Ige nagyobbá válik a problémánál 
a szívünkben is és a gondolatunkban is, az elménkben is, a belső látásmódunkban is, a hozzá-
állásunkban is. Az a fontos, hogy az Ige töltse be a gondolatainkat, és ne a világi gondolatok, 
mert hogyha Isten országát keressük először és Isten királyságát, az Ő igazságát keressük 
először, de nemcsak felszínesen, hanem mélyen, akkor tudunk szabadok lenni, akkor tudnak 
az áldások megnyilvánulni az életünkben. Fontos, hogy Isten országának a mélységeit 
keressük, az Igének a mélységeit keressük, ne csak a felszínét kapargassuk! Ne csak az 
elménkkel értsük meg, hanem a szívünkkel is! Mert így tudnak az áldások fizikai szinten is 
valóságba jönni és így tud megvalósulni az, hogy az áldások utolérnek bennünket, és 
beteljesednek az életünkben. Az legyen az elsődleges célunk, hogy az Ige mélységeit ismerjük 
meg, és az Ige mélységeiben tanuljunk meg élni és járni. Utána már megnyilvánulnak az 
áldások az éltünkben, hogyha szoros közelségben együtt járunk az Úrral, akkor megnyilvánul 
az Ő szeretete, békessége, dicsősége, kegyelme és megnyilvánulnak az Ő áldásai az 
életünkben.  
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Elhangzott az az Ige, hogy a szívünkből indul ki minden élet. De mi az, aminek életet 
adunk a szívünkben? Ez rajtunk múlik, mert amelyik gondolat gyökeret ver a szívünkben, 
amelyik gondolatnak megengedjük, hogy fészket rakjon a szívünkben, az elménkben, annak 
adunk életet, mert arról gondolkodunk még többet és még többet, arról elmélkedünk, abban 
mélyülünk el, utána ebben fogunk hinni, ezt mondjuk ki hittel, ez alapján döntünk, és ennek a 
gondolatnak adunk életet, ennek a gondolatnak lesznek következményei az életünkben. Nem 
mindegy, hogy a félelemnek vagy a békességnek adunk életet a gondolatainkban, a 
szívünkben, mert utána az irányítja az életünket, és ettől függ, hogy mik valósulnak meg az 
életünkben.  

Köszönjük az Úrnak, hogy az Ő Igéje mélyen meggyökerezik, és egyre mélyebben és 
mélyebben meggyökerezik a szívünkben, és így, hogy elmélyedünk az Igében, és mélyre 
merülünk az Igében, így tudja az Ige átformálni a szívünket, a gondolatainkat, az életünket, 
mert így tudjuk megújítani a gondolatainkat, egyre mélyebben és mélyebben az Igével. 

Köszönjük ezt az Úrnak! Köszönjük, hogy az Ő Igéje munkálkodik az életünkben, és az Ő 
Igéje nem tér hozzá vissza üresen, hanem megcselekszi, amit akar és áldott lesz ott, ahová Ő 
küldte az Igéjét. Áldott lesz az Ige ott, ahová mi küldjük. Áldottak azok a személyek, akik 
felett az Igét szóljuk. Áldott a mi életünk is, mert az Igét szóljuk a mi életünk felett is, és 
áldott annak a helyzetnek a vége, amelyik felett az Igét szóljuk. Köszönjük, hogy az Úr az 
igaz ítélő bíró, és az Ő igazságos ítélete jön elő minden helyzettel kapcsolatban, és az Ő 
igazságos ítélete jön valóságba az életünkben, minden helyzettel kapcsolatban. Ámen. 

 
Horváthné Éva: 
Köszönjük szépen a mai napot! Nagyon jó volt együtt lenni az Úrral, meg veletek is, hogy 

megnyilvánult, hogy kenet itt jelen volt és jelen van, és ezt hordozzuk magunkkal továbbra is, 
akármerre is megyünk. Kiárasszuk másokra is ezt a dicsőséges kenetet és jelenlétet, Jézus 
nevében. Ámen. Hálásak vagyunk az Úrnak ezért. Ámen. 

 

Úgy folytatnánk a mai alkalmunkat, hogy együtt elmondunk egy imádságot. Befogadjuk az 
Úr Jézust, mert ez egy nagy fontosságú dolog, mert egy mennyei örök életet kapunk ezzel, 
ami egy belépés a mennybe, egy útlevél a mennybe. Ezt a mai napon is el fogjuk együtt 
mondani, el fogjuk imádkozni, hittel és szívvel.  

Azt mondja az Ige, hogy szükség néktek újonnan születnetek, ezt mondja Jézus 
Nikodémusnak, egy vallási vezetőnek, hogy szükség néktek újonnan születnetek, mert ha 
valaki nem születik újonnan, az nem láthatja meg Isten országát. Tehát az újjászületés a 
legfontosabb, hogy átlépjünk a mennyei királyságba.  

Azt írja Isten Igéje, a Róma 10,9–10-ben:  
Róma 10,9–10. 
9. Mert ha a te száddal vallást teszel az Úr Jézusról, és szívedben hiszed, hogy az Isten 

feltámasztotta Őt a halálból, üdvözülsz. 
10. Mert szívvel hiszünk a magigazulásra, szájjal teszünk pedig vallást az üdvösségre.  
Ez a Római levél 10. fejezetének a 9–10-es igeverseiben hangzik el, ez Pál apostolnak a 

„hiszekegy” imája. Ezt fontos, hogy szívvel és hittel mondjuk ki, a szánkkal mondjuk ki, és 
ezt addig tudjuk megtenni, amíg itt vagyunk a földön. Tehát be kell fogadni az Úr Jézust a 
szívünkbe. Ez nagyon fontos! 

Hogyha hisszük azt, hogy Jézus Istennek a Fia, akkor ezt betudjuk a szívünkbe fogadni. 
Kérlek benneteket, hogy álljatok fel, és tekintsetek Jézusra, és imádkozzunk!  
 

Mondjátok utánam: 
Hiszem, hogy Jézus Istennek Fia. 
Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért, a Biblia tanítása szerint. 
Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból, az én megigazulásomért. 
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Kérlek, Jézus legyél az én Uram!  
Legyél az én Megváltóm! 
Legyél az én Gyógyítóm! 
 
Jézus, Úrrá teszlek az életem felett. 
Te vagy az én Uram. 
Te vagy az én Megváltóm. 
Te vagy az én Gyógyítóm.  
Meg vagyok váltva. Újjászülettem Krisztusban.  
Az Ő drága szent vére minden bűnömet eltörölte, és megtisztított minden bűntől. 
Ez az igazság, mert Isten Igéje igazság, Jézus nevében. Ámen. 
 
Azt mondja továbbá az Ige a Lukács evangélium 11,13-ban, hogy a mennyei Atya, azt 

mondja az Igéjében, hogyha Jézus nevében kéred Tőle az Ő Szent Szellemét, akkor Ő 
örömmel odaadja Őt neked. Ezért egy imádságot erről is mondunk, és ezzel a Szent Szellemet 
is befogadjuk. 

Drága mennyei Atyám, a Te Igéd alapján, Jézus nevében kérem Tőled a Szent 
Szellemedet! Töltsd be a szívemet a Szent Szellemmel. Keresztelj meg a Szent Szellemmel!  

Köszönöm, mennyei Atyám, hogy minden imámat meghallgatod és megválaszolod. 
Ezért hitben vallást teszek: megkeresztelkedtem a Szent Szellemmel. Betöltekeztem, 

beteljesedtem, teljes lett a szívem a Szent Szellemmel. Ennek jeleként nyelveken fogok 
imádkozni, ahogy a Biblia tanítja, ahogy a Szent Szellem adja a kiejtést. Köszönöm, drága 
mennyei Atyám! Köszönöm, Jézus! A Szent Szellem örökké bennem és velem marad, és 
elvezet minden igazságra. Ámen. Halleluja! 

Köszönjük a drága mennyei Atyának, hogy Ő él és itt van közöttünk, itt van bennünk, itt 
van fölöttünk, és körbevesz minket az Ő szeretetével, jóságával és védelmével! Ámen. 

 
* Az idézett Igék a KSZE revideált Bibliából származnak, amely a King James kiadás számozását követi. 
A függőleges vonallal jelzett részek más fordításból származnak. 

 

 


